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Zadeva: Ustanavljanja športne zveze študentskega parlamenta Slovenije

Spoštovani,

želim Vam sporočiti, da sta bila Pravilnik in Poslovnik SUSPS umaknjena iz nadaljne
procedure  oz.  je  naša  komisija  -  ZK  odločila,  da  sta  osnutka  neprimerna  za
sprejemanje  na  šP  LJ.  Med drugim so  nas  do  takšne  odločitve  pripeljali  mnenje
Pravne službe šOU LJ, mnenje vodje Enote za šport šOU LJ in seveda stališče šV šOU
MB. Kot navajate v telefaksu, je šV šOU MB na 3. redni seji, dne 8.12.1994, je vaše
stališče, da osnutka Pravilnika in Poslovnika SUSPS ne moreta biti  obravnavana in
sprejeta, kar utemeljujete z argumenti, ki so bili tudi predmet razprave ZK šP šOU LJ.
V  telefaksu  predlagate,  da  šOU LJ  in  šOU MB pristopita  k  pripravi  ureditve  tega
področja  do  sprejema Temeljnega  akta  na  drugačen  način,  s  katerim bi  reševali
tekočo problematiko. Torej Vam pišem v želji po čim prejšnjem sestanku z Vami,
predsednikom šP šOU MB in predsednico ZK šP šOU MB; seveda bi enako zastopstvo
zagotovili tudi s strani šOU LJ.. Pogovoriti bi se kazalo predvsem o postopku priprave
Temeljnega akta in problematiki, ki je s tem povezana. 
Kar  zadeva  ureditev  področja  športa  vsled  reševanja  tekoče  problematike  pa
predlagam, da se to uredi s sporazumom študentskih vlad LJ in MB, kar bi zadoščalo
za izvedbo vseh tekočih ter bližajočih se projektov nacionalnega značaja, saj bi tako
na izvršni ravni (obe šV oz. ministra za šport) prišli do predstavniškega telesa.

Srečno!
predsednik ZK
Kristjan Verbič


